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Jezus in ons midden  
 

Toen Chiara jullie vorig jaar over het nieuwe gebod van Jezus heeft gesproken,             

begonnen jullie het al hier op het congres te leven en elkaar te beminnen en het hele jaar                  

door waren er heel veel ervaringen; de wederzijdse liefde tussen jullie was zodanig dat veel               

kinderen Jezus wilden leren kennen. 

Dit jaar geeft Chiara jullie een nieuwe stukje van de symbolische vlag door, een              

ander zeer belangrijk aspect van ons Ideaal: 

Jezus in ons midden 

Het lijkt mij dat er niets is dat meer van deze tijd is dan dit, nu we leven in een                    

samenleving die God van iedereen lijkt te willen verdrijven, of hem alleen in kerken lijkt te                

willen opsluiten. Maar God, die liefde is en zijn kinderen liefheeft, ook al willen ze zonder                

Hem leven en voelen ze zich daarom meer alleen en droeviger, heeft ook daar aan gedacht                

en heeft altijd al onder de mensen willen blijven om hen goede raad te geven, ze blij te                  

maken met zijn aanwezigheid, met hen over straat te lopen, de scholen binnen te gaan, hun                

huizen, overal. 

En wat heeft Jezus aan Chiara laten begrijpen hierover? 

Jullie weten, Gen, dat sinds God haar heeft doen inzien dat hij Liefde is, hij haar op                 

een bepaalde weg heeft gebracht: de weg van de liefde en omdat Chiara niet de enige was                 

die deze weg op is gegaan, maar meteen ook de eerste Gen die zich om haar heen                 

verzamelden, is deze liefde wederzijds geworden en werd dat hun wet, het Nieuwe Gebod              

van Jezus. 

Juist daarom voelden zij in die kleine groep vanaf de eerste dagen de drang om niet                

alleen materiële dingen te delen (zoals jullie dit jaar ook gedaan hebben met jullie spelletjes,               

met wat je te veel hebt, enz.), maar ook geestelijke dingen zoals het verlangen om God                



steeds meer lief te hebben, de mooie ervaringen van de nieuwe mens of de dingen die de                 

Heilige Geest hen heeft laten ontdekken en ze zeiden tegen elkaar: "We willen samen heilig               

worden: Ik zal jou helpen, jij zal mij helpen en we zullen de weg helemaal samen gaan, zoals                  

in de bergen, wanneer je door een touw met elkaar verbonden, vooruit gaat". Kortom, ze               

wilden niet alleen naar God gaan, maar samen. 

Formidabele ervaring 

Zo begonnen de eerste pogingen, eerst klein en dan steeds groter, om in de liefde te                

blijven, totdat op een bepaald moment een formidabele ervaring explodeerde. 

Om uit te leggen wat er is gebeurd, is niets zo goed als de vergelijking met de                 

elektrische stroom die Chiara in dit geval altijd gebruikt: “Zoals er tussen de twee polen van                

het elektrische licht een spanningsverschil is, maar er alleen licht kan ontstaan als ze met               

elkaar verbonden worden, zo heeft de wederzijdse liefde doordat onze zielen met elkaar in              

contact kwamen, een nieuwe ervaring met zich meegebracht. 

Het leek ons dat wij ervaarden wat de woorden van Jezus betekenen: “Waar twee of               

meer in mijn naam verenigd zijn, daar ben ik in hun midden”. 

Jezus in ons midden was een formidabele ervaring! 

Emmaus 

Om goed te weten wat "Jezus in ons midden" is, moet je dat natuurlijk meemaken               

Maar om het een beetje uit te leggen, kunnen we goed een ervaring gebruiken die Chiara                

enkele jaren geleden in het Heilige Land heeft opgedaan, toen ze zich precies op de plaats                

bevond waarvan men denkt dat daar Emmaüs was. 

"Het was een zonnige middag en er was een gouden zonsondergang toen ze ons uit               

de auto lieten stappen om op dezelfde weg te lopen die Jezus misschien had afgelegd. We                

brachten in herinnering wat er daar jaren geleden was gebeurd. 

Jezus was drie dagen tevoren gestorven en op de derde dag was hij verrezen.Twee              

leerlingen waren op weg van Jeruzalem naar Emmaüs, een klein stadje ongeveer 10 km              

verderop. 

Terwijl ze met elkaar spraken kwam er iemand met hen meelopen: Waar hebben             

jullie het over en waarom zijn jullie zo melancholisch? Vroeg hij. En zij zeiden: Maar bent u                 



de enige die niet weet wat er deze dagen in Jeruzalem gebeurd is? Dat Jezus van Nazareth                 

is gekruisigd, hij die zo krachtig was in woorden en werken? En Jezus zei: wat zijn jullie toch                  

dom: wisten jullie dan niet dat dit moest gebeuren? En hij begon uit te leggen wat de Schrift                  

zei over de Verlosser die zou komen. 

Toen de leerlingen in Emmaüs aankwamen, zagen ze dat Jezus verder wilde gaan             

en ze zeiden: Blijf bij ons, want het is al avond. Jezus ging naar binnen, ze gingen aan tafel                   

zitten en toen Jezus het brood brak herkenden ze hem, maar hij verdween. En terwijl ze met                 

elkaar spraken, merkten de twee leerlingen op: Voelden we ons hart niet branden terwijl hij               

bij ons was? 

Misschien kan niets als deze woorden zo goed de ervaring verklaren die wij, de              

eerste gen, vanaf het begin hebben meegemaakt om met Jezus in ons midden te leven.               

Jezus is altijd Jezus en ook als hij alleen geestelijk aanwezig is, laat hij ons hart van liefde                  

branden en legt hij de Schrift aan ons uit ". 

Hij was het temidden van de eerste gen, die het belang van zijn testament "Mogen               

allen één zijn" onthulde. 

Hij was het, die deze woorden zo diep deed doordringen dat eenheid ons motto              

werd, het doel van onze hele Beweging. 

De eenheid! Alleen Jezus in het midden kan die realiseren omdat die goddelijk is. 

Hoe voel je het? 

Maar wat is deze aanwezigheid van Jezus onder ons? ' zou je je kunnen afvragen. 

Hoe kunnen we er zeker van zijn dat hij er is? 

Hoe voel je dat? 

Kijk Gen, 100% zeker kunnen we nooit zijn, zegt Chiara, maar zoals je in de ziel de                 

geestelijke vreugde of pijn voelt... zo, maar dan op een hoger niveau geeft de geestelijke               

aanwezigheid van Jezus onder ons, ons een vrede die alleen hij ons kan geven, een               

vreugde, een kracht, een overtuiging die niet alleen menselijk kunnen zijn, maar die de              

vrucht zijn van een speciale hulp van God en er worden stappen gezet waarvan we voordien                

niet de moed hadden om die te zetten… 



 

Wanneer hij ontbreekt 

Maar de eerste gen begrepen nog beter wat "Jezus in ons midden" was, als hij               

ontbrak; en hij ontbreekt als de twee draden waar de stroom door passeert losraken, ook               

door hele kleine dingetjes: als we wat lomp zijn, ons beter dan de ander voelen, een slecht                 

oordeel hebben over één van de anderen ... kortom, wanneer we in plaats van lief te                

hebben, bereid te zijn om te sterven voor de ander, we ons eigen ding willen doen of alleen                  

aan onszelf willen denken. 

Voor degenen die deze zo formidabele ervaring hadden meegemaakt, van het           

genieten van de aanwezigheid van Jezus in het midden, leek het erop dat op die momenten                

de wereld om hen heen in elkaar zakte, dat de zon was verdwenen en alles saai en zwaar                  

werd. En er was geen vrede totdat de eenheid opnieuw was hersteld. 

Maar zelfs op deze donkere momenten voelden Chiara en haar metgezellen zich niet             

aangetrokken om terug te keren naar de oude mens of naar dat leven dat ze hadden                

achtergelaten voordat ze zichzelf in de Liefde hadden geworpen, omdat de ervaring van het              

leven met Jezus in het midden te fascinerend was geweest. 

Hoe kunnen we ervoor zorgen dat hij er weer is 

Ze voelden zich bijna als kosmonauten die verloren zijn geraakt in de ruimte en geen               

contact met de basis meer hebben en naar alle middelen zoeken om het contact weer terug                

te krijgen. Dus zochten ze naar alle mogelijkheden om de eenheid te herstellen, ook als dat                

veel moeite kon kosten. 

Op die momenten kwamen hun vaak de woorden van Jezus in gedachten: "Als je je               

herinnert dat een ander iets tegen je heeft, laat dan je offergave voor het altaar staan ga het                  

eerst met die ander goedmaken en kom dan terug om je offergave te brengen". 

Ze zochten onmiddellijk welke kabel geen stroom meer had en gingen naar de ander              

om vergeving te vragen, of om te zien of er iets aan de hand was of waarom die ander                   

verdrietig was. 

Ze keken elkaar aan om te zien of ze weer bereid waren tot alles voor elkaar en                 

zeiden: "Laten we Jezus weer in het midden plaatsen". En dan kwam, in de kleine of grote                 

groep, de zon terug en kreeg alles weer smaak: ook de kamer opruimen, een prul van de                 



grond oprapen, naar een andere stad vertrekken voor een bijeenkomst of thuis blijven om te               

studeren, een voetbalwedstrijd kijken of een arme in het ziekenhuis op gaan zoeken... 

Jezus in hun midden gaf waarde aan alles: ze voelden de vreugde om kinderen van               

God te zijn omdat Jezus, onze broer, bij hen was. En ze sloten een pact opdat hij, hoeveel                  

moeite het ook mocht kosten, niet zou ontbreken. 

Jezus in het midden is zo dynamisch als vuur 

Vele jaren zijn verstreken, gen, sinds Chiara en de eerste gen op deze manier              

begonnen te handelen en ik moet zeggen, uit ervaring, dat de aanwezigheid van Jezus in               

ons midden niet voor eens en voor altijd kan worden vastgesteld. Het is iets dynamische dat                

altijd moet worden vernieuwd. 

Denk aan een vuur: als we willen dat het brandt, is het niet genoeg om het voor eens                  

en voor altijd aan te steken, we moeten er voortdurend nieuw hout op gooien en de blokken                 

hout die we in het vuur gooien, zullen echt alleen het doel dienen als ze zich laten verteren. 

Nu zijn wij die blokken hout die onszelf ter beschikking stellen van Jezus om ons te                

laten verbranden door liefde voor Hem en voor onze broeders, opdat hij ons kan belonen               

met Zijn aanwezigheid onder ons. 

Deugden zijn nodig 

En hier zijn alle deugden nodig om ons te ondersteunen: we hebben moed nodig, om               

als eerste lief te hebben, want jullie zullen begrijpen dat je niet kunt wachten tot ander begint                 

(want die merkt de situatie misschien niet eens op), geduld om degenen te verdragen die               

ons problemen bezorgen, armoede om altijd klaar te staan om te delen wat we hebben               

wanneer iemand het nodig heeft of ons erom vraagt, barmhartigheid om degenen die ons              

beledigen te vergeven, volharding om altijd opnieuw te beginnen, ook als we het mis hebben               

of moe zijn, zuiverheid om van iederéén te houden, ongeacht of we die persoon mogen of                

niet. 

Kortom, Jezus in het midden is een dynamische realiteit en het vereist al onze              

inspanningen om Jezus de mogelijkheid te geven zijn belofte te vervullen om in ons midden               

te zijn, en hier, dat weten jullie heel goed, is de sleutel voor het herstellen van de eenheid de                   

verlaten Jezus herkend geliefd, omarmd door elk gen in alle scheidingen en obstakels. 



Wie is de juiste persoon? 

Maar wie kan dit? Wie zijn er de juiste personen voor zodat Jezus zich onder ons kan                 

vestigen? Hier, gen, hoeven we geen zorgen over te maken. Wanneer Jezus deze belofte              

doet, zegt hij niet: "Waar twee of meer heiligen", zelfs niet "waar twee volwassenen met veel                

ervaring". Jezus zegt alleen: " Waar twee of meer ... ". Dus ook twee of meer jongens! Twee:                  

een volwassene en een kind, twee: ook zondaars, die spijt hebben en voor God willen               

kiezen, twee: ook twee mensen die tot gisteren vijanden van elkaar waren, twee: een              

Italiaan en een Duitser, een blanke en een zwarte, een arme en een rijke, een sportieveling                

vol energie en een iemand met een beperking in een rolstoel, een moeder en een zoon, een                 

student en een leraar, een arts en een patiënt in het ziekenhuis. 

Jezus haalt elke scheiding weg. Voor Hem zijn er geen voorkeuren, hij wil zich onder               

allen vestigen (als we maar de nodige voorwaarden voor Hem scheppen). 

Effecten 

En wat zijn de effecten? Jazeker. Omdat Jezus God is, kan zijn aanwezigheid niet              

anders dan grote dingen te doen. 

Het eerste effect is dat de mensen zich bekeren. In contact met hem lukt het maar                

weinigen om weerstand te bieden. Jezus die licht is, toont zichzelf, hij die vuur is, verwarmt.                

Als iemand eerder niet in God geloofde, gelooft hij nu wel, omdat hij hem op een bepaalde                 

manier geestelijk aanwezig heeft gezien in onze bijeenkomsten. 

Een tweede effect is dat Jezus onder ons, ons heeft geleerd hoe we veel genades               

kunnen verkrijgen voor ons spirituele en materiële leven omdat hij ons heeft geleerd dat we               

als we verenigd zijn, van alles kunnen vragen aan de Vader, en ons verzekert dat de Vader                 

ons zal verhoren. 

We hebben zoveel genaden van allerlei soort verkregen, dat deze manier van samen             

bidden in de Beweging en ook onder alle Gen van de wereld, een universele methode is                

geworden. 

Een derde effect van Jezus’ aanwezigheid onder ons is dat we het evangelie, de              

Schrift, de woorden van de bisschoppen en de paus op een nieuwe manier begrepen              

hebben. 



En ik denk dat het komt omdat niemand zoals Jezus het evangelie weet uit te leggen.                

Die woorden zijn voor ons allemaal opgelicht, woorden waarvan we voelen dat we ze, met               

zijn hulp, kunnen leven, echte woorden waarvan we voelen dat we ze moeten verdedigen              

tegen valse interpretaties van andere kinderen en volwassenen. 

En ook de meest mysterieuzere waarheden van ons geloof die de Kerk ons leert,              

lijken ons minder moeilijk, we voelen in ons dat ze waar zijn en als we toevallig mensen                 

ontmoeten die niet in God geloven of die ideeën hebben die in tegenstelling zijn met wat de                 

Kerk ons leert, zijn we niet bang, we laten ons niet door hen aansteken, maar kalm, stijlvol,                 

zonder ooit iemand te beledigen, zeggen we onze gedachten met de woorden die de Heilige               

Geest ons op dat moment ingeeft. We voelen ons sterk met de hulp van Jezus die onder ons                  

aanwezig is, omdat we verenigd zijn, of, als we alleen zijn, van hem die ons ook op afstand                  

verbonden houdt, met elkaar, met Chiara, met de hele Beweging en met alle andere gen die                

liefhebben en met wie we daarom een zijn. 

Wat is Jezus in het midden voor de Beweging 

En dan nog, als jullie aan Chiara zouden vragen: maar wat is Jezus in het midden in                 

de Beweging geweest vanaf het begin tot nu, dan zou Chiara jullie zeggen dat hij onze                

stichter is, dat zij zijn instrument is geweest, maar hij was het die haar de inspiratie gaf en                  

haar geleidelijk alle ideeën voorstelde om de Beweging samen te stellen en vooruit te              

brengen. 

Hij is diegene geweest die de Beweging die zich nu heeft verspreid in 128 landen,               

altijd vooruit heeft gebracht,. 

Hij is degene die ons overeind gehouden heeft in moeilijke momenten dat de             

Beweging als een eiland in de stormachtige oceaan was, hij heeft ons altijd gesteund, vanaf               

dat we klein waren. 

Hij is onze leider die ons altijd nieuwe fronten toont waar we onze revolutie kunnen               

brengen. 

Jezus in het midden is het licht van elke van onze kleine of grote bijeenkomsten. Hij                

schijnt overal waar twee in zijn naam verenigd zijn: in een huis, in een klooster, in een                 

fabriek, op een plein… 

 



Maria herleven 

En wat is tenslotte misschien de mooiste vrucht van Jezus in ons midden? 

Hij zorgt ervoor dat we op Maria lijken. Zij is de moeder die Jezus het leven heeft                 

gegeven. 

Welnu, als we met de wederzijdse liefde erin slagen Jezus onder ons aan de wereld               

te geven, doen we op een bepaalde manier geestelijk wat Maria deed. En door hem hier en                 

daar te genereren waar we ook in zijn naam bijelkaar zijn, bouwen we overal kleine kerken,                

waar dié God die in 1943 Chiara als Liefde ontdekt heeft, zich vestigt om al hier op aarde                  

altijd bij ons te blijven, als we het willen. 

Laten we dan met dit congres van Jezus in het midden beginnen! 

Laten we elk moment vol van Hem maken: heel het congres, in elke eenheid, aan               

elke tafel, in elk spel. 

Om deze realiteit te symboliseren, zullen we aan het einde van het congres een              

puzzel naar Chiara brengen die we hier elke dag zullen samenstellen, waarbij we niet alleen               

persoonlijke daden van liefde doen, maar Jezus in het midden houden. 

  

 


